
        

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

zo 41. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 24. 4. 2014 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

zo  41. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 24. 4. 2014 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 10 poslancov. 

N e p r í t o m n í : 

Ospravedlnené: Mgr. Holková Gizela, PharmDr. Katarína Haris. 

Prezenčná listina je priložená koriginálu zápisnice. 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – prednosta 

úradu, Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  Šuba Ondrej – vedúci odd. výstavby, 

Eva Bryndzová – vedúca odd.,  RNDr. Litauská Simona – vedúca odd.,  Kezesová Darina – 

účtovníčka obce, Holop F. – riaditeľ MKS, Ing. Hengerics Gabriel – vedúci ŠaTS obce Nesvady, 

Tibor Ďurika - náčelník OP a pozvaní hostia. 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 41. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Opýtal sa poslancov, či k navrhovanému programu jednania majú doplňujúce návrhy. 

Prítomní poslanci k obdržanému programu jednania nemali ďalšie návrhy ani pripomienky. 

P. starosta dal  hlasovať o doplnenom programe jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Patakyová A., Mgr. Sárai L. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Takács Z., Haris Z., Dobosi R. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 10 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2.    Záverečný účet obce Nesvady za rok 2013, stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému  

       účtu obce, výrok nezávislého audítora overujúceho účtovnú uzávierku a výročná správa obce  

       Nesvady za rok 2013. 

3.  Správa ústrednej inventarizačnej komisie o výsledku úplnej inventarizácie majetku obce  

         k 31.12.2013 

4.  Správa o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady k 31. 3. 2014 

5.    Rôzne: 

a) Kissová Angelika – predĺženie zmluvy o nájme obecného bytu č. 8 v 12 b.j. 

b) Petrová Martina – žiadosť o prenájom nebytových priestorov v zdravotnom stredisku 

c) Mgr. Závodský Jozef, Nové Zámky  – darovanie nehnuteľnosti do majetku obce 

d) Kúpeľné centrum – informácia o stave príprav na realizáciu 

e) Parkovisko pri ZŠ – návrh rozpočtu na realizáciu 

f) Stavanie mája 2014 – schválenie programu a rozpočtu podujatia 

g) Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení č. 2/2014 

6. Rozprava a interpelácia poslancov 

7. Návrh uznesenia 

     8.   Záver 

J e d n a n i e : 

1.  Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

      Predkladá: prednosta OcÚ 

- priložená k zápisnici 

P. prednosta – informoval poslancov o kontrole plnenia uznesení v jazyku slovenskom ako aj  

                        maďarskom. Potom p. prednosta  informoval poslancov ako aj občanov pri TV- 

                        obrazovkách o činnosti obecnej polície od posledného zasadnutia OZ. 

 



Ing. Miškovič – navrhol detské ihriská v priebehu mája obnoviť novým náterom ku Dňu detí. 

Iné dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto 

bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

2. Záverečný účet obce Nesvady za rok 2013, stanovisko hlavnej kontrolórky  

            k záverečnému účtu obce, výrok nezávislého audítora overujúceho účtovnú uzávierku  

            a výročná správa obce Nesvady za rok 2013. 

 Predkladá: RNDr. Simona Litauská, vedúca odd. ekonomických činností 

- priložené k zápisnici 

Na odznelé otázky budú odpovedať pracovníčky ekonomického úseku obce. 

Ing. Takács – finančná komisia ako aj frakcia poslancov SMK doporučuje schváliť predloženú  

                       správu. 

Iné návrhy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

3. Správa ústrednej inventarizačnej komisie o výsledku úplnej inventarizácie majetku 

obce k 31.12.2013 

Predkladá: predseda ÚIK 

- priložená k zápisnici 

Molnár Z., predseda ÚIK – ÚIK zasadala 2x v mesiaci január a apríl a doporučuje predložený  

                                             materiál k inventarizácii majetku obce schváliť v predloženom znení. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

4. Správa o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady k 31. 3. 2014 

Predkladá: RNDr. Litauská 

- priložená k zápisnici 

Dotazy ani pripomienky zo strany poslancov neodzneli. P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

5.    Rôzne: 

a) Kissová Angelika – predĺženie zmluvy o nájme obecného bytu č. 8 v 12 b.j. 

- priložené k zápisnici 

Mgr. Tóthová – spoločná komisia prejednala túto žiadosť, členovia nemali výhrady a doporučuje 

zmluvu predĺžiť. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

b) Petrová Martina – žiadosť o prenájom nebytových priestorov v zdravotnom stredisku 

- priložená k zápisnici 

Mgr. Sárai – komisia podnikateľských aktivít navrhuje vyhovieť na dobu 1 roka a komisia v zmysle 

VZN navrhuje nájomné vo výške 22,-€/m2/rok. 

Ing. Takács – fin. komisia ako aj frakcia poslancov SMK doporučujú takisto schváliť nájomné vo 

výške  22,-€/m2/rok. 

Iné návrhy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o odznelých totožných návrhoch 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

 



c) Mgr. Závodský Jozef, Nové Zámky  – darovanie nehnuteľnosti do majetku obce 

- priložené k zápisnici 

P. starosta – sú to pozemky ktoré sa nachádzajú na verejnom priestranstve a obec musí deklarovať,  

                    že tento dar prijíma. 

Ing. Takács – fin. komisia ako aj frakcia poslancov SMK doporučuje darovaciu zmluvu podpísať. 

Iný návrh zo strany poslancov neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

P. starosta v mene obce poďakoval Mgr. Závodskému za darovanú nehnuteľnosť. 

 

d) Kúpeľné centrum – informácia o stave príprav na realizáciu 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – už bola podaná aj žiadosť o vydanie územného rozhodnutia na stavebný úrad, 

        - do zoznamu prípravných prác okolo vrtu sa zabudlo na vyňatie lesnej pôdy z lesného  

           fondu, čo bude obec stáť cca 3 000,-€. 

        Osobne doporučuje schváliť nové skúšobné meranie výdatnosti vrtu. 

         Informoval o harmonograme prác na realizáciu kúpeľov. 

Ing. Miškovič – výstavba termálnych kúpeľov nie je jednoduchá, hlavne čo sa týka náročnosti  

                           získania povolení a vyjadrení od príslušných inštitúcií.  

Dobosi R. – v správe sa hovorí o 2 mil. pôžičke, v akom je stave a či sa už rozmýšľalo o spôsobe  

                    prevádzkovania kúpeľov. 

P. starosta – ešte pred verejným obstarávaním sa bude s bankou rokovať o úvere. Min. od 4-5 bánk  

                    bude vyžiadaná ponuka na úver, k čomu bude prizvaná aj finančná komisia a OZ  

                    schváli najlepšiu ponuku, 

- k prevádzkovaniu – prevádzkové náklady sú už známe. Veľa závisí od prevádzkovania  

      a marketingu. Verí tomu, že časom budú výsledky pozitívne. 

Dobosi R. – kto bude prevádzkovateľ. 

P. starosta – možno že bude taký záujem, že bude viacej foriem prevádzkovania. Nie obec bude  

                     prevádzkovateľom, ale  s.r.o. , ktorá môže byť aj obecná,  prípadne by sa vyhlásil 

                     konkurz na vedúceho, ale na to je ešte čas – 1 rok. 

Dobosi R. – čo ak 750 tis. € príjmu z predaja pozemkov nebude naplnený. Navrhol tieto pozemky  

                    zakresliť do mapy obce aj s cestami. Vypracovať podmienky predaja týchto pozemkov. 

P. starosta – plánujeme ešte v mesiaci jún pred OZ predložiť návrh na predaj pozemkov a do  

                    podmienok predaja zahrnúť návrh p. Dobosiho. Minimálna cena by mala vychádzať  

                    z priemernej ceny pozemkov v obci, t.j. 20,-€/m2. 

Dobosi R. – treba rozhodnúť aj o tom, aký druh stavby môže byť na pozemku. 

P. starosta – OZ bude musieť rozhodnúť o využití týchto pozemkov. 

Mgr. Simonics – k výnosu vrtu – či teplota vrtu postačuje aj na zimnú prevádzku. 

P. starosta – súčasná schválená výdatnosť postačuje aj na zimnú prevádzku. 

Dobosi R. – je toho názoru, že do výstavby kúpeľov je dobré sa pustiť len v tom prípade, ak na 

konci realizácie sa ukazuje zisk. Preto doporučuje nechať vypracovať štúdiu o hospodárnosti týchto 

kúpeľov od dvoch nestranných firiem, napr. od jednej maďarskej aj slovenskej. 

P. starosta – štúdia hospodárnosti – vie koľko zamestnancov bude potrebných a koľko energie sa 

spotrebuje, ale to, koľko bude platených hostí, to sa dopredu nevie. Štúdia by zbytočne stála obec  

veľa peňazí. 

Dobosi R. – je to také isté podnikanie ako iné. V každom prípade je potrebné vedieť, aké sú 

výhľady. Tak isto ako treba zaplatiť veľa za skúšobné meracie skúšky, či bude dostatok vody, tak 

isto je potrebné vedieť s akým predpokladaným výsledkom hospodárenia budú kúpele 

prevádzkované, čo je potrebné aj k tomu, aby poslanci pri hlasovaní neboli v dileme. 

P. starosta – preverí, koľko by štúdia stála. 

Ing. Takács Z. – pokiaľ sa skúšobné meranie uskutoční, Vikúv hovorí, že to bude trvať 5 mesiacov. 

Preto doporučuje pokračovať v prípravných prácach až po výsledkoch prevádzkovej skúšky. 

 



P. starosta – s vrtom nie je žiadny problém, projekt je plánovaný na výdatnosť tohto vrtu 

a nedoporučuje po dobu 5 mesiacov nič nerobiť a čakať na výsledky. 

Ing. Miškovič – vôbec nevidí problém v termínoch, pretože ide o 2 rôzne procesy, ktoré sa 

navzájom neovplyvňujú. Doporučil čím skôr začať s prevádzkovými skúškami vrtu.  

P. starosta – vie, že to nie je ľahké rozhodnutie a že to nie je bez rizika. S riaditeľom banky bolo 

jednané. 1 mil. úver – ročne aj s úrokmi – ročne by obec splácala 100 tis. € z vlastného rozpočtu. Je 

to strategické rozhodnutie. Je osobne toho názoru, že to má budúcnosť, t.j. financie koncentrovať na 

niečo nové, čo obci do budúcna prinesie príjem. 

Preverí marketingové firmy – hoci v tom hodnovernosť nevidí. 

Molnár Z. – na frakcii poslancov SMK taktiež bolo doporučené dať vypracovať analýzu 

hospodárenia tejto stavby.  Nikto nechce, aby sa kúpele nestavali, len aby boli prevádzkované so 

ziskom. 

Dobosi R. – nikto nehovoril, že nepodporuje výstavbu kúpeľov okrem neho. Povedal  svoj osobný 

názor. 

P. starosta – určite aj bankám bude potrebné predložiť podnikateľský zámer. 

Mgr. Sárai – štúdia by nemusela byť až taká drahá. Keby sa výstavba zastavila v tomto momente, 

už teraz by bola táto akcia pre obec stratová. 

P. starosta – štúdia bude objednaná. 

Haris Z. – je to rozhodnutie, ktoré môže zmeniť život obce tak v pozitívnom ale možno aj 

v negatívnom smere. 

Molnár Z. – poslanci chcú o tejto veci zodpovedne rozhodnúť. 

Ing. Takács Z. – pokiaľ obec bude investorom a aj prevádzkovateľom, musí sa správať 

podnikateľsky a preto žiadajú o vyhotovenie štúdie dvomi špecializovanými nezávislými firmami 

o hospodárnosti a uskutočniteľnosti projektu kúpeľov. Doporučujú schváliť 43 tis. € na výskumný 

vrt. Podľa výsledkov štúdií potom poslanci rozhodnú ako ďalej. 

P. starosta – pokiaľ tieto štúdie budú stáť horibilné sumy, osobne nebude súhlasiť s týmito 

výdavkami. Je to len názor určitej skupiny ľudí, nie garancia na výsledky.  

Ing. Miškovič – štúdia by mala obsahovať aj to, aké pozitíva výstavba kúpeľov prinesie pre obec. 

                          V každom prípade doporučil objekty v majetku obce, do ktorých obec nemá záujem  

                           investovať, bez ohľadu na to, či budú kúpele resp. nie, zverejniť na predaj. 

P. starosta – kým podnikateľ hľadí na svoj zisk, v prípade podnikania obce ide o širšie efekty, ktoré 

         sa týkajú celej obce a ich obyvateľov. Bod sa prejedná opäť v máji. 

Ing. Takács – poslanci môžu dať aj typy na marketingové firmy. 

P. starosta – navrhované predbežné opatrenia budú vykonané, a do májového OZ sa predložia 

ponuky na marketingové výskumy. 

Iný návrh ani dotaz neodznel, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

e) Parkovisko pri ZŠ – návrh rozpočtu na realizáciu 

- priložený k zápisnici 

Pripomienky ani dotazy zo strany poslancov neodzneli. 

Hlasovanie o upravenom uznesení: všetci prítomní za. 

 

f) Stavanie mája 2014 – schválenie programu a rozpočtu podujatia 

- priložený k zápisnici 

P. Patakyová – informovala v krátkosti občanov pri TV-obrazovkách a požiadala poslancov 

o schválenie rozpočtu podujatia. Zároveň pozvala občanov v mene usporiadateľov na túto akciu. 

Iné pripomienky ani dotazy neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu 

jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

 



g) Informácia starostu obce o rozpočtovom opatrení č. 2/2014 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – ide o peniaze, ktoré obec dostala zo ŠR a neboli zahrnuté do rozpočtu obce(voľby, atď. 

Pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia 

k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 
         

6. Rozprava a interpelácia poslancov 
Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby v rámci 

rozpravy predniesli svoje ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

Ing. Miškovič – v poslednom období miznú nálepky z kuka-nádob. Je potrebné prijať opatrenia. 

P. starosta – nech občan príde na obec, ktorá vec prešetrí a obdrží novú nálepku. Bude vykonaná 

kontrola platieb pri vývoze. 

Pripomienky ani dotazy neodzneli. 

Iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli.               

 

  7.   Návrh uznesenia 
Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Ing. Takács – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom bode bolo zvlášť hlasované. 

 
Uznesenie č. 41/2014  

zo 41. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 24. 4. 2014. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e     

správu o plnení úloh, uznesení a interpelácií  poslancov v predloženom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a   v e d o m i e  

   l. stanovisko hlavnej kontrolórky obce Nesvady k záverečnému účtu za rok 2013, 

   2. správu nezávislého audítora o overení účtovnej uzávierky za rok 2013,      

   3. hospodársky výsledok z akruálneho účtovníctva : strata 48 436,54 eur.  

   4. Výročnú správu Obce Nesvady za rok 2013 v predloženom znení, 
B/   s c h v a ľ u j e  

1. Záverečný účet a celoročné hospodárenie obce a Výročnú správu Obce Nesvady za rok 2013 

bez výhrad,   

2. Výsledok rozpočtového hospodárenia obce za rok 2013 nasledovne: 

Hospodárenie obce Skutočnosť k 31.12.2013 

Bežné  príjmy spolu 2 335 009,09 

z toho : bežné príjmy obce  2 334 994,88 

               bežné príjmy RO 14,21 

Bežné výdavky spolu 2 043 709,35 

z toho : bežné výdavky  obce  1 272 691,52 

               bežné výdavky  RO 771 017,83 

Bežný rozpočet 291 299,74 

Kapitálové  príjmy spolu 229 611,60 

Kapitálové  výdavky spolu 177 849,17 

Kapitálový rozpočet  51 762,43 

  



Prebytok bežného a kapitálového rozpočtu 343 062,17 

Vylúčenie z prebytku  13 976,68 

Upravený prebytok/schodok bežného a kapitálového rozpočtu 329 085,49 

Príjmy z finančných operácií 13 706,74 

Výdavky z finančných operácií 144 084,67 

Rozdiel finančných operácií -130 377,93 

PRÍJMY SPOLU   2 578 327,43 

VÝDAVKY SPOLU 2 365 643,19 

Hospodárenie obce  212 684,24 

Vylúčenie z prebytku 13 976,68 

Upravené hospodárenie obce 198 707,56 

  

    3. Tvorbu rezervného fondu za rok 2013 vo výške 198 707,56 €. 

 

 III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ch v a ľ u j e    

správu o výsledku vykonania úplnej inventarizácie majetku obce k 31.12.2013 v predloženom znení. 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 
správu o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady k 31. 03. 2014 v predloženom znení. 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

predĺženie nájmu a uzatvorenie novej nájomnej zmluvy na prenájom obecného bytu č. 8 v bytovom 

nájomnom dome  12  b. j.,  Obchodná   ulica č. 747/11,  Nesvady, na pozemku parc. č. 58/10, v  k. 

ú. Nesvady,   s  nájomníčkou  Angelikou Kissovou, dátum narodenia 11.06.1974, trvale bytom 946 

51  Nesvady, Obchodná ulica č. 747/11-8,  za nasledovných podmienok: 

1.   výška nájomného: 33,64 €/m2/rok,     

2.   doba nájmu: 01.06.2014 – 31.10.2015. 
 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  k o n š t a t u j e ,  ž e 

      1. nebytové priestory nachádzajúce sa na poschodí objektu Obecného zdravotného strediska  

          Nesvady, Obchodná ulica č. 7  sú od  30. 04. 2013  nevyužívané,  

      2. zámer  obce  Nesvady  prenajať  vyššie  uvedené nebytové priestory  je od  01.05.2013 

          zverejnený na  úradnej tabuli a na internetovej stránke obce  a od tejto doby sa nenašiel  

          žiadny záujemca o prenájom predmetných nebytových priestorov, 

      3. prenajatím   nebytových   priestorov   pre  Martinu Petrovú rod. Zvozilovú, nar.    

          20.12.1975, trvale bytom  946 51 Nesvady, Nová ulica č. 455/38 sa rozširuje v obci  

          Nesvady   sféra  podnikateľskej činnosti  v oblasti  sprostredkovania pracovnej činnosti,              

4. vzhľadom na skutočnosti uvedené v bodoch 1 až 3 tohto uznesenia na prenájom majetku  

          obce Nesvady  sú dané dôvody osobitného zreteľa v zmysle § 9a odst. 9 písm. c) zákona  

          č.  138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, ktoré spočívajú v tom, že sa 

          nevyužívané  priestory  dajú  do  prenájmu  a na  území  obce  sa ďalej  rozšíri             

          podnikateľská aktivita – agentúra sprostredkovania pracovnej činnosti, 

  

 

 

 



B/   s c h v a ľ u j e   

        prenájom   nebytových  priestorov  na  poschodí objektu Obecného zdravotného strediska  

        Nesvady,   Obchodná ulica  č. 7,   súpisné číslo 226,  na  parc.  č.  58/2   v k. ú. Nesvady,  

        miestnosť č. 103 o výmere 21,45 m2 a priľahlá časť čakárne,  miestnosť č. 104 o výmere  

        2,25 m2,  t. j. spolu  o výmere 23,70 m2 pre žiadateľku Martinu Petrovú rod. Zvozilovú nar.  

       20.12.1975, trvale bytom   946 51 Nesvady, Nová ulica  č. 455/38,  za   účelom  zriadenia  

       agentúry na sprostredkovanie pracovnej činnosti za nasledovných podmienok:  

        1. výška nájomného 22,-- €/m2/rok, 

        2. doba prenájmu  - na dobu určitú,  od 01.08.2014 do 31.07.2015,   

        3. zloženie finančných prostriedkov vo výške 3-mesačného nájomného vrátane  záloh za  

            poskytnuté služby pri podpise nájomnej zmluvy. 

Za toto uznesenie z 12 zvolených poslancov bolo prítomných 9 poslancov, z toho za hlasovalo  9  

poslancov,  proti bolo 0 poslancov, zdržali sa 0 poslanci. 
 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch  

s c h v a ľ u j e    

prijatie vlastníctva nehnuteľného majetku  darovaním do majetku obce Nesvady,  vedených  

v  k. ú.  Nesvady,  ktoré sú vo výlučnom vlastníctve darcu Mgr. Jozefa Závodského,  rodné 

priezvisko Závodský, dátum narodenia 01.08.1950,  trvale bytom  940 01 Nové Zámky, Krajná 

1736/7. 

Jedná sa o nehnuteľnosti vedené na Katastrálnom odbore Okresného úradu Komárno, na liste 

vlastníctva č. 5964 nasledovne:       

1.  pozemok parcely registra  “E“ s parc. č. 3504 – lesné pozemky  o výmere 91 m2 , 

2.  pozemok parcely registra  “E“ s parc. č. 3505 – lesné pozemky  o výmere 30 m2 , 

3.  pozemok parcely registra  “E“ s parc. č. 3507 – orná pôda  o výmere 28 m2 , 

4.  pozemok parcely registra  “E“ s parc. č. 3510 – orná pôda o výmere 27 m2.                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Celková výmera darovanej poľnohospodárskej pôdy spolu činí 176 m2.   

Všetky náklady spojené s darovaním nehnuteľností vrátane poplatku za vklad do katastra 

nehnuteľností hradí  Obec Nesvady. 

Za toto uznesenie z 12 zvolených poslancov bolo prítomných 10 poslancov,  z toho za   

hlasovalo 10 poslancov,  proti bolo 0 poslancov, zdržali sa 0 poslanci). 
 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a    v e d o m i e 

     Informatívnu správu starostu obce o stave prípravných prác na výstavbu termálneho kúpaliska, 

B/ s c h v a ľ u j e    

1. zoznam prípravných prác na výstavbu Kúpeľného centra Nesvady v doplnenom znení, 

2. rozpočtové opatrenie č. 3 v predloženom znení. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/  b e r i e   n a    v e d o m i e 

      informatívnu   správu   starostu   obce   o   potrebe  vyhotoviť  parkovisko  pri  Základnej  škole, 

      na ulici Komenského č. 21 v Nesvadoch, 

B/   u k l a d á   

      finančné  prostriedky  vo  výške  14 084,50  EUR  zapracovať  formou  rozpočtového opatrenia  

      do zmeny rozpočtu obce Nesvady na rok 2014. 

                                                                   Zodpovedná :  RNDr.  Simona Litauská, vedúca                     

                                                                                          oddelenia ekonomických činností 

        Termín: zasadnutie OZ v mesiaci máj 2014 

 

 

 

 



X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s c h v a ľ u j e   

1. organizačné zabezpečenie podujatia „VIII. Stavanie mája 2014“ v areáli Domu ľudových tradícií 

dňa  30. apríla 2014, 

2. rozpočet podujatia vo výške do 600,-- €. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu starostu obce o Rozpočtovom opatrení Obce Nesvady č. 2/2014. 

 

8. Záver 

 

P. starosta - na záver poďakoval všetkým za účasť poslancom a občanom za pozornosť pri 

TV-obrazovkách a ukončil 41. zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

      D.    a.    h.    

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                      starosta obce 

 
Overovatelia: 

     Patakyová Alžbeta 

     Mgr. Sárai Ladislav 

 

 

 

Zapísala: Bc. Margita Ryšavá 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


